
stenogram dyskusji 
w sprawie analizy danych rejestrowanych w monitorach prędkości 

na XVIII sesji w dniu 28 maja 2020 r.

1:15:39 Radny Piotr Podleśny - „chciałem dopytać o te monitory prędkości, które już poruszyła
pani  radna  Leginowicz  Yyy  rozmawiałem  też  z  dyrektorem  Dróg  Powiatu  Krakowskiego,  te
rejestratory tam w środku yyy są, to znaczy w sensie takim, że dane rejestrują i dyrektor wprost
przyznał, że jest problem z RODO. To nie jest homologowany yyy fotoradar, żeby na tej podstawie
karać, więc w związku, oczywiście to nie do tego miałoby służyć, ale gorąco zachęcałem dyrektora,
też może panów policjantów, też do tego, żeby inaczej trochę spojrzeć na tą sytuację. Ponieważ
podstawą skuteczności działania policji na pewno jest informacja i wyobrażam sobie taką sytuację,
że nawet na tych monitorach prędkości nie ma wyświetlacza prędkości, żeby była to zupełnie tania
wersja i  tych monitorów prędkości ustawionych jest  w gminie,  nie wiem, 30,  50 sztuk.  A o co
chodzi. Chodzi o to, że wtedy to co pan komendant mówił dzisiaj powiatowy, że statystyka jest
istotna.  Właśnie takie  dane statystyczne by  do państwa spływały i  widzielibyście  dokładnie,  w
którym dniu, gdzie, w którym miejscu nagminnie i w coraz większej ilości odbywa się niebezpieczny
ruch..yyy z..”.

Komendant  T.  Drożdżak  –  „przepraszam,  że  Panu  wejdę  przepraszam,  że  wejdę  w  słowo,
oczywiście ma Pan rację, jestem otwarty na wszelkie spostrzeżenia i wszelkie informacje, które
będą do mnie do mnie jako komendanta powiatowego spływały. Jest to drogocenna informacja,
ponieważ policja opiera się również na tzw. zegarze przestępstw. To jest to co pan przed chwilą
powiedział.  My  analizujemy  szerokimi  statystykami  wszelkimi  dotyczącymi  kradzieży,  włamań,
rozboi, dzielimy to na dni, na godziny, na pory miesiąca, więcej dane które spływałyby z Państwa
nazwijmy to drogomierzy, rejestratorów byłyby dla nas o tyle pomocne, że mógłbym dyslokować
służbę właśnie do tego co pan powiedział. Że będzie to na przykład.. co trzecia środa o godz. 17:00
jest  największa  ilość  złamania  prędkości  na  tym  rejonie,  na  pewno  wtedy  będę  ustawiał
policjantów ruchu drogowego z atestowanymi miernikami, które będą mogły wyegzekwować od
kierowców no dostosowanie prędkości do warunków i do oznaczeń”. 

Radny Piotr Podleśny - „właśnie o to mi chodziło panie komendancie, dziękuję, ja bym nawet taki
widział program współpracy może”

Komendant T. Drożdżak - „żaden problem jestem naprawdę otwarty na wszelkie na wszelkie bo bo
też  chciałbym  być  dobrze  zrozumiany,  na  wszelkie  przejawy  współpracy,  które  podniosą
bezpieczeństwo  na  terenie  powiatu  krakowskiego.  Jeżeli  będziecie  mieli  Państwo  takie  dane,
bardzo  chętnie  zmie..  przemielimy  je  w  komputerze  danych  dostępnych  i  będziemy  starali  się
wykorzystać  i  spożytkować  te  siły,  które  mamy  w  sposób  adekwatny  do  miejsc  popełnianych
zagrożeń  prze  prze  przepraszam  nie  zagrożeń,  tylko  popełnianych  wykroczeń,  tam  gdzie  są
największe zagrożenia dla mieszkańców danej gminy”.

Radny Piotr Podleśny – „panie komendancie, ponieważ ja lubię konkretne sprawy, w takim razie
jako  radny  składam  wniosek  do  Pana  Wójta  Gminy  i  do  radnych  też,  żebyśmy  nad  tym
przedyskutowali jak to wszystko razem zrobić rozumiem, że pan komendant jest otwarty i popiera
taką inicjatywę”. 

Komendant T. Drożdżak - „czekam na spływ danych, jeżeli do mnie dotrą mój sztab przeanalizuje i
myślę, że komendant komisariatu Kowalski zamelduje Państwu, że po podjętej współpracy ukarano
tyle i tyle osób, w miejscach takich i takich i odniosły taki skutek. Myślę, że właśnie tak powinno to
wyglądać”.

Radny Piotr Podleśny – „dziękuję”. 1:19:21

1


